
Pressemeddelelse fra Ry Borgerforening: 

Ny bænke på havnen: 

På havneområdet ved musikpavillonen, har der siden havnekoncerternes opstart i 1995 været gennemsavede 

træstammer som siddepladser, de havde i gennemsnit en holdbarhed på 2 - 3 år, hvorefter kommunen 

fremskaffede nye. Stammerne gik i forrådnelse og sank, så publikum havde efterhånden lidt svært med at komme 

op fra bænkene.  

De blev i 2014 suppleret med yderligere 

siddepladser i beton op ad skrænten, som blev 

doneret af Brugsforeningens TRYG og Ry 

ROTARY. 

Ry Borgerforening og Havnekoncertudvalget 

fandt tiden inde til bedre siddepladser foran 

havnepavillonen, og undersøgte mulighederne 

for at udskifte de overskårne træstammer 

med mere velegnede og langtidsholdbare 

EGETRÆSPLANKER. En udskiftning med 12 

egetræsstammer på 35 x 35 cm og 4,5 meter i 

længden vil koste mellem 70.000 og 80.000 kr. 

Til gengæld ville koncertpublikummet få langt bedre siddekomfort og egeplankerne kunne også bruges til andre 

formål end koncerterne, Mange børn bruger området til at lege i og mange tager lige et ophold med en is eller 

andet spiseligt. 

Vi forespurgte forskellige i Ry om de ville 

være med til den fornyelse.  

Der var stor interesse, og vi har fået samlet 

pengene ind med støtte fra RY ROTARY, 

Brugsforeningen TRYG’s Ry pulje, Lions Club 

og Skanderborg kommunes Fællesskabspulje.  

Det er derfor med stolthed, at vi nu har fået 

bænkene monteret, og blot afventer om 

tilladelse til afholdelse af Havnekoncerterne, 

får at vi der kan få en rigtig indvielse. 

 

 

Med venlig hilsen 

Ry Borgerforening 

Karl-Erik Jørgensen, næstformand 

Tlf. 4255 1833 


